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Habár a pénteki tanácsülésen vitatkoztak egy sort arról a városatyák, hogy hogyan és milyen
körülmények között kellene sportnagykövetei és kulturális követei legyenek a városnak, hétfőn
délben László Csaba labdarúgóedző átvehette a szimbolikus megbízást.

  

A városháza tanácstermébe meghirdetett találkozó mintegy tízperces késéssel kezdődött,
ugyanis Orbán Árpád alpolgármester a napközik igazgatónőivel tartott megbeszélést. László
Csaba futballedző 
Gálfi Árpád
dal tartott közös sajtótájékoztatót, az újságírókon kívül a rövid találkozón több MPP-s
önkormányzati képviselő, illetve a politikai szervezethez közel álló személy is megjelent.

  

A polgármester beszédében elmondta, hogy a cél a nagyvilág felé nyitás, ezért különböző
szakterületeken olyan szakembereket kérnek fel együttműködésre a várossal – ezek a
megegyezések a kapcsolatok bővítését szolgálják majd a jövőben. Induljon el, és teljesedjen ki
e folyamat" – mondta Gálfi Árpád. „Tetteket ígértünk, annak mentén pedig cselekedünk" – zárta
beszédét a városvezető.
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  László Csaba megköszönte, és elfogadta a felkérést, majd visszaemlékezett játékoskorára,amikor „a posta előtt ezrek várták a hírt az eredményekről". Elmondta, a cél a többi sportágtámogatása is, kapcsolatrendszerével fogja segíteni a várost – a lényeg az, hogy legyen egyfelépített, leírt vázlata annak, hogy mit várnak el a város és ő egymástól, ugyanakkor a mostaniedzőkkel, támogatókkal is egyeztetni kíván.  „A legfontosabb a gyerekfutball" – jelentette ki László, de hozzátette, hogy abban is fogsegíteni, hogy az udvarhelyiek élőben tudjanak találkozni a magyar labdarúgás egy-egylegendás alakjával.  A találkozó végén Gálfi viccesen megjegyezte, hogy „a választópolgárok a szabadságomatmegoldották", idén nem megy szabadságra, most naponta nyolc óránál jóval többet dolgozik,néha késő estig ott van a polgármesteri hivatalban.  Lászlótól megtudtuk, hogy jelenleg egy klubcsapattal tárgyal a jövőjét illetően. Legutóbb azMTK Budapestnél dolgozott, mint játékosmegfigyelő, fél évig a csapat vezetőedzője is volt,február első napjaiban azonban menesztették.  László Csaba 2004 januárjában lett a magyar labdarúgó válogatott pályaedzője LotharMatthauss mellett, majd a Ferencváros vezetőedzője lett. Jelzett év őszén az UEFA-kupacsoportkörébe vezette az együttest. Ezt követően Skóciába szerződött, ahol az évmenedzserének választották 2009-ben a Hearts of Midlothian edzőjeként (harmadik helyenvégzett a Celtic és a Rangers mögött). Volt a belga Charleroi edzője, de Uganda és Litvániaszövetségi kapitánya is.   
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